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Zápis č.  02/2015 (02)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 2. února 2015 v zasedací místnosti děkanátu FT, 

v budově U1 UTB, nám. TGM 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Egner, Dr. Gál, Dr. Jančová, Dr. Rouchal,  
Ing. Bednařík, Ing. Fojtl, Ing. Hnátková, N. Horká (10 členů) 

Omluven: Ing. Navrátil 

Hosté: doc. Ponížil, doc. Buňková, Ing. Totková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   
2. Stav splnění usnesení AS FT. 
3. Projednání programu zasedání.  
4. Projednání návrhu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady kolegia 

děkana FT. (předseda AS FT) 
5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 
Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 
inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční  
a kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

6. Různé.  
 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Sdělil, že je přítomno 10 členů a senát je usnášeníschopný. Zároveň omluvil  
Ing. Navrátila, který se dnešního zasedání nemůže zúčastnit. 

ad 1)   Kontrola zápisu.    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  
popř. doplňující návrhy k zápisu č. 01/2015 (01). 

NÁVRH USNESENÍ č. 01/02/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 01/2015 (01) ve znění zveřejněném v informačním systému 
FT UTB. 
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HLASOVÁNÍ 

PRO 10  
PROTI   0  
ZDRŽEL SE   0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 01/02/2015 

AS FT schválil zápis AS FT 01/2015 (01) ve znění zveřejněném v informačním systému FT 
UTB. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Na zasedání AS FT 01/2015 nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění. 

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu a zástupce vedení fakulty,  
zda mají připomínky, popř. doplňující návrhy k programu řádného zasedání senátu. 

NÁVRH USNESENÍ č. 02/02/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   
2. Stav splnění usnesení AS FT. 
3. Projednání programu zasedání.  
4. Projednání návrhu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady kolegia 

děkana FT. (předseda AS FT) 
5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 

akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 
Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 
inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční  
a kombinovaná“. (prod. Ponížil) 

6. Různé.  
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HLASOVÁNÍ 

PRO  10 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 02/02/2015 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav splnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady kolegia 

děkana FT. (předseda AS FT) 

5. Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení  

pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní programy 

Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin a Procesní 

inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia prezenční a kombinovaná“.  

(prod. Ponížil) 

6. Různé.  

ad 4)  Projednání návrhu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady 
kolegia děkana FT. (předseda AS FT) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil členům senátu, že se účastní zasedání kolegia děkana a 
navrhl, aby se zástupce z řad studentských členů účastnil zasedání. Požádal studenty, 
aby se vyjádřili k návrhu.  
 
Ing. Fojtl sdělil, že již tento bod společně se studenty projednali a navrhli Ing. Jana 
Navrátila jako zástupce z řad studentů pro porady kolegia děkana. 
 
Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za vyjádření a požádal členy senátu o jejich 
vyjádření. 
 

Členové AS FT k předloženému návrhu neměli připomínky. 

Předseda AS FT Dr. Staněk upozornil na skutečnost, že se musí nejprve schválit volební 
komise z členů senátu pro volbu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady 
kolegia děkana FT. 
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Navrhl složení komise pro volbu zástupce AS FT z řad studentských členů pro porady 
kolegia děkana FT, která zajistí řádné hlasování a sdělí členům senátu konečný výsledek. 

Složení volební komise: 
- Ing. Lubomír Beníček, Ph.D. 
- Ing. Robert Gál, Ph.D. 
- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/02/2015 

Akademický senát schválil komisi pro volbu zástupce AS FT z řad studentských členů 
pro porady kolegia děkana FT ve složení: 

- Ing. Lubomír Beníček, Ph.D. 
- Ing. Robert Gál, Ph.D. 
- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

HLASOVÁNÍ 

PRO    7 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    3 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/02/2015 

Akademický senát schválil komisi pro volbu zástupce AS FT z řad studentských členů  

pro porady kolegia děkana FT ve složení: 

- Ing. Lubomír Beníček, Ph.D. 

- Ing. Robert Gál, Ph.D. 

- Mgr. Petra Jančová, Ph.D. 

Dr. Beníček převzal od předsedy AS FT Dr. Staňka hlasovací lístky a rozdal  
je jednotlivým členům senátu a Dr. Jančová překontrolovala hlasovací urnu. Členové 
senátu jednotlivě přicházeli k hlasovací urně a vložili svůj označený hlasovací lístek. 
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Volební komise sečetla hlasy a Dr. Beníček informoval členy senátu 
o výsledku. Celkem bylo rozdáno 10 hlasovacích lístků, odevzdáno 10 a platných  
10 hlasovacích lístků. Informoval o počtu hlasů pro volbu zástupce AS FT z řad 
studentských členů pro porady kolegia děkana FT: 

- Ing. Jan Navrátil   10 

USNESENÍ AS FT č. 04/02/2015 

Akademický senát schválil zástupce AS FT Ing. Jana Navrátila z řad studentských členů  

pro porady kolegia děkana FT. 

 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a sdělil, že Ing. Jan Navrátil se bude účastnit 
zasedání kolegia děkana a může sdělovat názory z řad studentů. 

ad 5)  Projednání návrhu „Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení 
pro akademický rok 2015/2016: pro akreditované bakalářské studijní 
programy Chemie a technologie materiálů, Chemie a technologie potravin 
a Procesní inženýrství, uskutečňované v českém jazyce, forma studia 
prezenční a kombinovaná“. (prod. Ponížil)  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že směrnice již byla schválená na zasedání AS FT dne 
24. 11. 2014. Ve směrnici došlo k opomenutí specializace Chemie potravin a bioaktivních 
látek ve studijním programu a oboru Chemie a technologie potravin. Tato skutečnost 
byla prodiskutována s prod. Ponížilem, který následně požádal o projednání upravené 
směrnice na dalším zasedání senátu.  

Předseda AS FT Dr. Staněk předal proděkanovi Ponížilovi slovo a požádal ho o vyjádření 
k předloženému materiálu. 

Prod. Ponížil sdělil, že se jedná o SO Chemie a technologie potravin specializace Chemie 
potravin a bioaktivních látek. Tato specializace byla v loňském roce již nabízena. Požádal 
členy senátu o projednání na zasedání AS FT a na zasedání LK AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval a předal materiál k projednání v Legislativní 
komisi. Požádal předsedu LK AS FT Dr. Rouchala o svolání komise. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal poděkoval za slovo a sdělil, že termín zasedání stanovuje 
na pondělí dne 9. 2. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. Požádal členy 
senátu, aby své připomínky k předloženému materiálu zaslali do pondělí 9. 2. 2015 
do 12,00 h. 
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ad 6) Různé. 

Předseda AS FT Dr. Staněk seznámil členy senátu s návrhem termínu příštího řádného 
zasedání AS FT, které by se uskutečnilo v pondělí dne 16. 2. 2015 od 13,00 h v zasedací 
místnosti děkanátu. Požádal členy senátu o jejich případné připomínky.  

NÁVRH USNESENÍ č. 05/02/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  
dne 16. 02. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

HLASOVÁNÍ: 

PRO   10 
PROTI      0 
ZDRŽEL SE     0 

USNESENÍ AS FT Č. 05/02/2015 

AS FT schválil termín řádného zasedání AS FT, které se uskuteční v pondělí  

dne 16. 02. 2015 od 13,00 h v zasedací místnosti děkanátu. 

Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o projednání a schválení „Pravidel rozpočtu UTB 
ve Zlíně“ na zasedání AS UTB dne 27. 1. 2015. Sdělil, že se jedná o dokument, ze kterého 
se vychází při vypracování „Rozpočtu pro rok 2015“, který bude představen na dalším 
zasedání AS UTB ve Zlíně. Po projednání a schválení materiálu bude tajemnice 
vypracovávat „Pravidla rozpočtu FT pro rok 2015“. Tento materiál bude poté předložen 
na zasedání AS FT. 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a senátu, zda mají příspěvek do bodu 
různé.  

• Ing. Bednařík se dotázal na zálohu v Eurech při výjezdu v rámci projektu 
Erasmus. Student, který vyjížděl, měl možnost si vybrat pouze zálohu přes banku 
v českých korunách. 

- Prod. Buňková sdělila, že tento dotaz se bude řešit společně  
s prod. Hauerlandovou na dalším zasedání. 

- Dr. Egner sdělila, že student vyjíždějící v rámci projektu Erasmus má možnost  
si vyzvednout zálohu v Eurech na pokladně UTB na základě žádosti 
z Mezinárodního oddělení. 
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• Ing. Bednařík se dotázal na náplň výuky předmětu Matematika II. Studenti se 
vyjádřili k danému předmětu, že náplň výuky není stejná, jak je zadána v portále 
STAG. 

- Prod. Ponížil sdělil, že přednášející doc. Horák přednáší podle sylabů. Zároveň 
informoval o připravované schůzce doc. Paty a prof. Svobody k projednání 
náplně pro výuku matematiky. Po této schůzce bude vyvoláno jednání 
s ředitelem Ústavu matematiky prof. Prokopem. 

• Dr. Egner se dotázala na probíhající doučovací kurzy pro studenty. 

- Nikola Horká sdělila, že se účastní jednoho doučovacího kurzu a jde nyní na 
zkoušku. 

• Dr. Jančová se dotázala na hodnocení výuky ze strany studentů. 

- Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je snaha zavést hodnocení výuky studenty. 
Pokud se má hodnotit věrohodně, musí se student přihlásit přes Portál, poté již 
nejde o anonymní hodnocení výuky.  

- Prod. Ponížil sdělil, že na některých fakultách probíhá hodnocení výuky 
studenty, toto hodnocení je zkreslení. 

- Prod. Buňková sdělila, že vyučující má možnost vytvořit krátký dotazník  
a předat ho studentovi k vyplnění. 

• Ing. Hnátková informovala o návrhu možnosti proplácení zdravotního pojištění 
ve formě mimořádného stipendia studentům v prezenční formě DSP starších  
26 let, které se projednávalo na AS UTB dne 27. 1. 2015.  

• Ing. Hnátková přednesla informace ze zasedání Sněmu Rady vysokých škol.  
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Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomných členům za účast a ukončil 
zasedání Akademického senátu FT. 
 
 
Příští zasedání AS FT se uskuteční v pondělí dne 16. 2. 2015 od 13,00 h v zasedací 

místnosti děkanátu. 
 
 
 
Ve Zlíně dne: 02. 02. 2015 
Konec zasedání: 13,53 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


